
Info fra FAU-møte - tirsdag 5. desember 2023 
Neste FAU-møte: Tirsdag 9. januar 2024 kl. 18.00 – 19.30 

Lenke til FAU/Ris skoles nettside 
 
 
Liste over klassekontakter i FAU for 2023/2024: 
(T) betyr «til stede» 5. desember 2023. (R) betyr referent 
 

8A    Helene Vedeld (T) 
8B/10G  Mariann Stoltenberg Lind (T) 
8C    Helena N. Munthe (T) 
8D    Ida Øygard Haavardsholm 
8E    Jannicke Hagen 
8F    Trygve Bruland (T, vara) 

8G    Christina Werner-Hjelmeland (T)  
8H    Atle Gabrielsen  
9A    Erik Tessem (T) 
9B    Kirsti Ellefsen (T) 
9C    Ståle Solem (T) 
9D    Marius Grone  
9E    Ole Jacob Storvik (T) 

9F Philippe Etienne (T) 
9G Ingeborg Buchalik  
9H Tom Stavi (T) 
9I Christopher Rødsten (T) 
10A Anders Buchardt (T) 
10B Patrick Jaika  

10C Børre Mathisen 
10D Joachim Faraasen (T) 
10E Mads Fuglesang  
10F Maria Strand  
10H Torunn Fragell (T) 
10I Ella Bye (T, R) 
 

 
Innkalling, dagsorden og referat: godkjent  
 
1. Oppdatering fra rektor 

• Viste statistikk for grunnskole – analysebrett. I Utdanningsdirektoratets analysebrett 

gis oversikt over tall som er sentrale for å vurdere kvaliteten i opplæringstilbudet. 
 

• Fra januar skal skolemat avvikles og et forbedret kantinetilbud innføres. 
 

• Rektor utrykker et ønske om læringsfokus som han mener står i motsetning til 
karakterfokus, og vil ikke endre vedtaket om karakterløs 8. og 9. klasse, utenom 
halvt- og helårsvurdering. Rektor vil sørge for bedre forankring av karakterløs skole 
ved Ris. Skal gjennomføre en evaluering av ordningen blant lærerne i desember, men 
vil ikke etterkomme FAUs ønske om en grundig evaluering som involverer både 
elever og foresatte. 
 

• Skolen vil legge frem på foreldremøte til våren på 8. trinn og 9. trinn hvorfor vi ikke 

ønsker å gi karakterer på prøver og elevarbeider på 8 trinn . og 9. trinn. 

 

• Rektor bekreftet de opplysninger som var fremkommet i FAU-møtet i november at 
det heller ikke på 10.klasse konsistent blir gitt karakterer på prøver og innleveringer. 
Dette fordi rektor gir fagseksjonene frihet til å bestemme egen praksis. Eksempelvis 
har fagseksjonen i naturfag på 10.trinn derfor bestemt at de ikke vil gi karakterer 
løpende, men kun halvt- og helårsvurderinger.  Det har ikke har vært informert om 

https://ris.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=tests&Eierform=Alle%20eierformer&Trinn=8.%20%C3%A5rstrinn&Pr%C3%B8vetype=Regning&FylkeFilter=Oslo&Skole%C3%A5r=2023-24&Kj%C3%B8nn=Alle%20kj%C3%B8nn&Sp%C3%B8rsm%C3%A5lFilter=&KommuneFilter=&%3D%5B%25SammenligningNasjonalePr%C3%B8verTekst%5D=Hele%20landet&%3D%25SammenligningEnhethierarkiElevunders%C3%B8kelsenTekst=&Skole=Ris%20skole&%3D%5B%25DimensjonNasjonalePr%C3%B8verTekst%5D=Alle%20pr%C3%B8vetyper


slik praksis verken i møte med FAU eller i notatet fra rektor som skulle redegjøre for 

karakterpraksisen i forkant av novembermøtet i FAU.  
  
 

• Assisterende rektor vil legge fram resultater av den årlige elevundersøkelsen på 

første mulige FAU-møte når den foreligger i slutten av januar, sannsynligvis i februar-
møtet. 
 

 
2. Oppdatering fra utvalgene  
 
Driftsstyret:  

• Strategisk plan for neste år skal vedtas i januar. 

• Komite for Ris skoles dag (5. juni) er etablert. 

• Rulleringsordning for bruk av kantina er innført for å unngå at et sosialt hierarki 
etablerer seg. Elevrådsrepresentanter er fornøyd med ny ordning. 

 
Skolemiljøutvalget (SMU):  

• «Bli kjent møte» med politiske ledere gjennomført. 

• Enighet med å jobbe mer strategisk med inkludering og aksept, som det oppleves at 

det er en utfordring med på alle trinn på Ris, eksempelvis at noen grupper har «styrt» 
kantina. Assisterende rektor har lagt opp en møteplan og vil trekke på ressurser 
utenfor Ris skole. 

 
Byggesaker/politikk: Ingen saker 
 

Natteravnene:  

• Norvald Heidel skal orientere om arbeidet på første møte i FAU i 2024. 
 
Juleballet:  

• Ny ball-komite skal opprettes før sommeren 2024. 

 
 
3.  Dagens diskusjonssak – Skoleturer.  

Utsatt  
 
4. Eventuelt 

• Spørsmål om det er for svakt skille mellom hovedmål og sidemål i undervisningen i 
noen klasser. Skal i første omgang tas opp via klassekontakter, der det er aktuelt. 

• Mobilbruk i skolen – bør mobilfri skole innføres på Ris ungdomsskole? Ønske om at 
dette tas opp i neste møte under redegjørelser fra rektor/skolens ledelse. 

 


